
Landsforeningen Restless Legs Syndrome 

Generalforsamling - Torsdag d. 12. september 2024 – klokken 19.00 

Sted: Signelilvej 30, 2300 København S 

Fremmøde: 5 

 

1.Valg af ordstyrer 

Næstformand Kenneth Bo Jørgensen blev valgt. 

2. Valg af referent 

Næstformand Kenneth Bo Jørgensen blev valgt. 

3. Registrering af fremmødte 

Formand og næstformand og tre medlemmer. 

4. Beretning fra bestyrelsesforperson Monicha Staun 

Monicha gennemgik foreningens første år, herunder stiftelsen. Desuden redegjorde hun for de fremskridt, 

der allerede er sket. Blandt andet at vi har fået professor Hattice ved Århus Universitetshospital 

interesseret i formandens tese om, at ubehandlet RLS er forstadier af alvorlige neurologiske sygdomme, og 

at man derfor skal have mere fokus på behandling. Beretningen vedlægges 

Der blev udtrykt stor ros til formanden for en række resultater, der er imponerende på så kort tid. 

5. Regnskab og budget 2023/2024 

Monicha fremlagde regnskabet, som var ret enkelt, for kontingenterne er stort set gåët til hjemmeside og 

banken, der kræver gebyrer. Budgettet blev udskudt på grund af næste punkt. 

6. Fastsættelse af kontingent. 

Der var forslag fra bestyrelsen om, at kontingentet sættes ned fra 199 kroner årligt til 50 kroner årligt. 

Årsagen er, at vi faktisk har mere brug for medlemmer end penge. Det er først, når vi er oppe på 300, at vi 

kan søge fonde hos de store aktører, og det er først, når vi kan få fondsstøtte, at vi kan få rigtig gang i 

hjulene. Og kontingentets størrelse må ikke være en forhindring for medlemskab. Mange vil finde 50 kroner 

unødvendigt lavt, men så kan man appellere til, at man donerer et beløb til foreningen. 

Forslaget blev vedtaget. 

7. Indkommende forslag 

8. Valg af medlemmer til bestyrelsen  

Jf. Vedtægter §6 stk. 7. I lige år: Valg af formand 

Monicha Staun genopstiller.  

Monicha blev genvalgt med applaus. 

9. Nyt i arbejdsgruppen  



Arbejdsgruppen er i øjeblikket mest optaget af at få etablere cafe-møder flere steder i landet, så 

foreningens medlemmer kan komme fysisk i kontakt med hinanden. 

Eventuelt  

 

Formanden takkede for et hyggeligt møde med mange konstruktive spørgsmål og debatter,. 


